

Title (en)

Carton box, in particular for hamburgers and the like

Title (de)

Kartonverpackung für Lebensmittel, insbesondere Hamburger

Title (fr)

Barquette d'emballage en carton ou matière semi-rigide, notamment pour des produits alimentaires de type sandwichs ou hamburgers

Publication

**EP 2226259 A1 20100908 (FR)**

Application

**EP 10152882 A 20100208**

Priority

FR 0951390 A 20090305

Abstract (en)

The tray has a receiving case (5) for receiving a food product, where the tray is made of cardboard or corrugated board. A lid case (9) is articulated with the receiving case for closing the receiving case after introduction of the food product. An attachment tab (31) for closing the tray is formed on a side of the tray opposite to an articulation of the receiving and lid cases. A projection (35) is adapted to be engaged in a slot (17) at the exterior of a closing face of the tray. Sides (13a, 27a) forming the closing face are formed with specific configuration, surface and orientation. An independent claim is also included for a flank made of rigid or semi-rigid material, permitting to obtain a tray.

Abstract (fr)

Barquette d'emballage (1) en carton ou matière semi-rigide comportant une partie réceptrice (5) de produit alimentaire à forme de boîtier ouvert par sa face supérieure et une partie couvercle (9), articulée à la partie réceptrice (5), également à forme de boîtier complémentaire de la partie réceptrice (5), apte à fermer la partie réceptrice (5) par son articulation après introduction du produit alimentaire par une patte d'attache (31), caractérisée en ce que la patte d'attache (31) de fermeture de la barquette est formée sur un côté de la barquette opposé à l'articulation des parties réceptrice (5) et de couvercle (9), et comporte sur ce côté de la partie réceptrice ou de la partie couvercle au moins une avancée (35) apte à être engagée en prise dans une fente (17) complémentaire formée sur le côté correspondant (13a) opposé de la partie couvercle (9) ou de la partie réceptrice (5) respectivement.

IPC 8 full level

**B65D 5/66** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 5/667** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 1260450 A1 20021127 - CPC PACKAGING [FR]
- [AD] US 4360147 A 19821123 - BRAUNER ARNE H
- [A] JP H09328124 A 19971222 - DAINIPPON PRINTING CO LTD
- [A] WO 0130657 A2 20010503 - M S O LTD [GB], et al
- [A] US 4951865 A 19900828 - EISMAN LARRY [US]

Cited by

CN107428449A; US10322840B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2226259 A1 20100908; EP 2226259 B1 20120606**; FR 2942779 A1 20100910; FR 2942779 B1 20110318

DOCDB simple family (application)

**EP 10152882 A 20100208**; FR 0951390 A 20090305